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说  明 

1、本“零件目录”汇集了 16t 系列内燃叉车的零部件。 

2、查询方法： 

①用户可根据目录中各总成图查找所需的零部件的序号，根据序号可查得相应的图号或标准号。 

②本目录中凡各种叉车通用的零件在目录中不加说明，不通用件除了在目录的右上角表示此总成所适用的车型代号和车型外，还在相应的备注中予

以车型代号区别。如第 21 页图 11，目录右上角“○A ○B ”为车型代号，第 2 行（序号 2）中的○A 表示该零件用于 CPCD160-W2 叉车。 

3、订购零件时，须写明所用叉车的型号，出厂编号，所需零部件代号、名称及订购数量。 

4、维修更换零部件时，为确保质量，请使用本厂零部件。 

5、为提高质量，本厂将对某些零部件进行改进，对改进部分在本目录中不能同时一一修改，请用户谅解，欲了解详细情况可与本公司销售公司及备件

处联系。 

6、型号含义： 

型      号 发 动 机 变 速 箱 额定起重量(t)/载荷中心距(mm) 

○A  CPCD160-W2    6BTA5.9 

3WG-171 16/900 

○B  CPCD160-W25 QSB6.7 
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INFORMATION 
 

Ⅰ.This parts list collects all of the parts (components)16 ton fork lift trucks. 

Ⅱ.Looking up methods: 

Ⅰ) First looking up the series number of the part (component) in the drawings of the assembly, in which the part (component) is in the parts list and then the codes of 

the drawing and standard of the part (the component) in terms of the series number. 

Ⅱ) No noted are all of the same parts and components otherwise they should be noted in case of difference. 

For example, in fig. 11, the top right corner in page 21, “○A ○B ”means the type of the truck. In the 2th line (No.2), “○A ” means this part use only in CPCD160-W2 

type fork lift truck.  

Ⅲ. Model, series Number, code Number of drawing and quantity should be given when ordering the spare parts. 

Ⅳ. It is recommended to use the parts and components made by us for ideal the service and maintenance. 

Ⅴ. We reserve the right of the change of the truck in construction for improving our products without notice. For the details of changes, please consult with sales 

department of Hangzhou Forklift Truck Co., ltd. 

Ⅵ. Type explanation  
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4   
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发动机检测开关标签 
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1   
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31 G160-020006-001 
微动开关标签 

Inch switch nameplate 
1   

32 G160-020007-000 
换档模式标签 

Shift model nameplate 
1   
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Shift model nameplate 
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Belt nameplate 
1   
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风扇切手标签 
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1   
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